
 
 
 
Dagsorden         
SB-møde den 5/9-2019 kl. 18:30 – 21:00 (formøde 18:00) 
Lokale S20 på kontorgangen 
 

1. Valg af ordstyrer 
2. Valg af referent 
3. Godkendelse af referat 
4. Skolestart 

a. Elevtal 
b. Evaluering 0. klassernes første skoledag (længde og indhold) 
c. Evaluering 1. – 9- klassernes første skoledag (længde og indhold) 

5. Elevrådet + indlæg til kvalitetsrapport 
6. Mødekalender 
7. Evaluering af møde med nyvalgte kontaktforældre til 0. klasse AKA ”mission hijack” 
8. Forældremøder 
9. Torsdagskaffe 
10. Klager fra forældre omkring varme lokaler. 
11. SB indlæg til kvalitetsrapporten 
12. Nyt fra Alle 
13. Evt. 
14. Med på næste møde  
 

 
 

 
 
 
 
 
 



Referat 
SB-møde den 5/9-2019 kl. 18:30 – 21:00 
Lokale S20 på kontorgangen 
 
Tilstede: Johanne Elevers Madsen, Lin Fitje Solvang, Tanja Schjødt Jørgensen, Johan Vinde Larsen, Ayten Ulas, Martin Wåhlin, 
Inemette Frandsen  
Referat: Inemette Frandsen 
 

   Drøftelse Orientering / Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 Valg af ordstyrer  
 

 Johan Vinde Larsen   

2 Valg af referent  
 

 Inemette Frandsen  

3 Godkendelse af referat  
 
 
 

 Godkendt  

4 a)  
Elevtal 
 
 
 
 
 
b)  
Evaluering 0. klassernes 
første skoledag (længde og 
indhold) 
 
 
 
c)  
Evaluering 1.-9. klassernes 
første skoledag (længde og 
indhold) 
 

  
 
 
 
 
 
 
b)  
Team 0 oplever dagen som meget lang, 
fordi der er 45 min., hvor forældrene er i 
klassen efter kaffedrikkeri med ledelsen.  
SB diskuterer forskellige muligheder for 
løsning af dette.   
 
c) 
SB er enige om at dagen er for lang for 1.-
5. klasse – kl. 8.00 er for tidligt efter en 
lang sommerferie. SB drøfter 
løsningsforslag for de elever der ikke har 
mulighed for at møde kl. 9.00, da de er i 

a) Orientering: 
Martin orienterer om skolens elevtal. 
Elevtallet er d.d. 739 fordelt på 0.-9. klasse. 
Klassestørrelserne ser meget fornuftige ud 
og der er ikke klasser pt. der er i farer for 
sammenlægninger.  
 
b) Vedtaget 
SB vedtager, at dagen er fra kl. 9-12.  
Børn der vil på Frit efter skole, kan blive på 
skolen frem til Fritten åbner kl. 13.15.  
 
 
 
c) Vedtaget 
Én lærer pr. årgang møder ind kl. 8.00 for at 
passe de elever, der har brug for pasning 
mellem kl. 8.00 og 9.00.  
Resten møder kl. 9.00 og har derefter alm. 
skema.  

 



morgen-frit. Der er usikkerhed om hvor 
mange elever det drejer sig om, men der 
skal være en pasningsløsning for de 
elever, der bliver passet om morgenen.   
 

 

5 Elevrådet + indlæg til 
kvalitetsrapport 
 

 Generel drøftelse omkring elevrådet udgår 
pga. sygdom. Pkt. på næste dagsorden. 
 
Kvalitetsrapport: I årets Kvalitetsrapport 
ønsker forvaltningen et indlæg fra 
elevrådet. Da dette er et stort stykke 
arbejde at bede eleverne om, diskuterer 
SB, hvordan dette indlægning kan 
udarbejdes, så det bliver overskueligt for 
eleverne.   
  

 
 
 
Vedtaget: 
Elevrådet forholder sig til og kommenterer på 
SB´s indlæg til kvalitetsrapport.  
 
 

 

6 Mødekalender 
 

 
 
 
 
 

 Vedtaget: 
Møder placeres på rullende dage.  
Mandag den 28/9 
Tirsdag den 22/10 
Onsdag den 27/11 
Torsdag den 9/1 
Tirsdag den 18/2 
Mandag den 23/3 
Onsdag den 29/4 
Torsdag den 28/5 

 

7 Evaluering af møde med 
nyvalgte kontaktforældre til 
0. klasse AKA ”mission 
hijack” 
 

 SB har afholdt møde med 
kontaktforældrene i 0 klasse.  
Strategien med at lægge mødet i 
forlængelse af 0. klassernes første 
forældremøde.  
Der har været god respons fra 
kontaktforældrene efterfølgende. 
Materialet fra BFN fungerede rigtig godt og 
var rigtig relevant.  
 
 

Vedtaget: 
Form og indhold videreføres næste år.  
 

- Første møde med kontaktforældrene 
ligger i forlængelse af første 
forældremøde i 0. klasse 

- Materiale fra BFN bruges (se bilag)    

 



8 Forældremøde  SB drøfter hvilke oplevelser de senest har 
været til. Det opleves, at der er meget stor 
forskel på hvordan forældremøder afvikles 
og hvad indholdet er.  
 
SB ønsker, at forældremødernes 
dagsorden til møderne udarbejdes i et 
samarbejde mellem kontaktforældrene og 
kontaktlærere. 
 
Arbejdsgruppen til fastholdelse er i gang 
med et stykke arbejde omkring 
forældremøderne, men mangler et indlæg 
fra PU.  

Aftalt: 
PU arbejder videre på indlægget til SB. 
 

 

9 Torsdagskaffe 
 

 
 
 
 

SB drøfter, hvordan ”Torsdagskaffen” kan 
afvikles, da der er enighed om, at dette er 
vigtigt.  
Det er vigtigt, at der altid er 
forældrerepræsentanter fra SB tilstede.  
Martin deltager i den udstrækning hans 
kalender tillader det.   
 
 
 

Vedtaget: 
SB laver en tilmeldingsliste hvor SB-
medlemmerne kan skrive sig på.  

Johanne 

10 Klager fra forældre omkring 
varme lokaler. 
 

 
 
 
 

SB og ledelsen har fået henvendelser fra 
forældre, der gør opmærksom på, at 
klasselokalerne i de varme dage bliver 
meget varme.  
 
Martin orienterer om, at han har haft 
gennemgang med et team fra Københavns 
Ejendommen. De kunne fortælle, at 
ventilationssystemet i ”80´er-bygningen” er 
meget utidssvarende. Umiddelbart er der 
ikke udsigt til at reparation bliver sat i værk. 
 
I forbindelse med ovenstående eftersyn 

 
 
 
 
 
Vedtaget: 
SB vedtager at der sendes en skrivelse til 
Københavns Ejendomme ang. denne 
udfordring.  
 
 
 
Orientering: 

 
 
 
 
 
Johanne 



 
 

blev det konstateret, at ventilations-
systemet i ”Slottet” var gået i stykker.  
 

Ventilationssystem i ”Slottet” er under 
reparation. 

11 SB indlæg til 
kvalitetsrapporten 
 

 
 
 
 

 Vedtaget: 
Martin sender Kvalitetsrapporten til 
gennemlæsning til SB, hvorefter SB 
kommenterer på den.  

 

12 Nyt fra Alle 
 

 
 
 
 

SB er bekymret for rengøringsstandarden 
efter besparelsen 1. april 2019. Denne 
betyder at fx toiletter ikke bliver gjort 
ordentlig rent.  
  

Vedtaget:  
SB skriver til forvaltningen ang. den bekymring 
de har for elevernes sundhed i forbindelse 
med mangelfuld rengøring.  

 

13 Evt.  
 
 
 

   

14 Med på næste møde  
 
 
 

 - Skt. Annæ 
- Elevrådet 

 


